
 Precs i Preguntes _Abril 2024 

 PRECS 

 1.- Valorem positivament la nova ubicació de les parades de Sant Jordi en tant que donen 
 més amplitud als arenyencs i arenyenques en entrar a la Placeta. Dit això, i de cara a 
 propers anys, preguem al govern que expliqui com s’escull l’espai que s’atorga a cada 
 entitat. 

 2.- Seguim amb Sant Jordi, a la tarda vam poder veure i gaudir de l’espai de la Riera que es 
 va tallar al trànsit de cotxes durant una estona, un fet que com saben sempre hem defensat. 
 Preguem al govern que estudiï la possibilitat de treballar per repetir aquest tall més sovint , 
 caps de setmana o diumenges per exemple. Creiem que el desplaçament del trànsit rodat 
 és possible i beneficiós, fins i tot en termes de salut. 

 PREGUNTES 

 1.- Aquests dies alguns veïns i veïnes de la Plaça Mare Paula ens han parlat de la pista que 
 hi ha posant en valor l’espai. També es mostraven preocupats perquè els hi havia arribat 
 que s’estava parlant de treure-la o canviar d’ubicació.  Ens pot explicar el govern quina és la 
 seva intenció respecte a aquesta pista? 

 2.- Continuo amb ubicacions d'instal lacions esportives, han decidit on situar la pista 3x3 i el 
 rocòdrom que havíen anunciat que estudiaven? 

 3.- Volem entendre que encara fan les trobades amb els tècnics sobre el tema de l'aigua. 
 Poden dir-nos com van aquestes reunions i quines són les principals conclusions? Tenen 
 intenció de crear la Taula de l'aigua amb la resta de partits que fa mesos els proposem i que 
 pot treballar de manera paralela a la de tècnics? 

 4.- Lamentablement , l'aprovació del plec de clàusules de l'últim ple no va servir per res, ja 
 que ningú s'ha presentat. Poden explicar els motius i quins passos faran ara? 

 5.- Quan es podrà tancar l'any anterior i saber el romanent que disposarem per aquest 
 2024? 

 6.- En un ple anterior ja vàrem preguntar pel temps que tardava l’ajuntament en respondre si 
 autoritzava o no una obra. Podrien informar-nos si han aconseguit reduir aquest temps de 
 resposta i fins i tot si compleix amb el que està establert per respondre als ciutadans? 

 7.- Queden poc més de 2 mesos per la Festa Major i ens agradaria saber com van els 
 preparatius i en especial els relatius a les barraques donat que enguany aquestes 
 coincideixen amb el Canet Rock i moltes entitats depenen dels ingressos que poden 
 aconseguir als concerts. 


